
Minnesanteckningar - Skolrådsmöte 2023-04-27 

Närvarande: Katarina, Markus (engelskalärare), Eleonor, Mariam, Margareta, Anna, Judit, Janne och 

Charlotte. 

 

Tema ämne engelska 

Dialog är viktigt i nya läroplanen, att lyssna och att prata. Alla barnen läser på samma nivå, men 

elever som är stark i engelska har extrahäften att ta till. Vardagsspråk är grunden, men olika klasser 

har olika teman, utifrån klassens önskemål och dynamik. Man förbjuder inte att använda vissa ord, 

men diskussion kring vad som är passande att använda. 

Samarbete mellan föräldrar och fritids, förväntningar och tydlighet i vad som är möjligt. 

Vi pratade om Skola24 och alla närvarande tyckte det var tydligt hur man använder det. 

Vi kom fram till att ändringar av hämtnings-tid bör ske innan 13.30, för att fritidspersonalen ska 

kunna hinna med och se ändringarna. Vi var överens om att det inter är lämpligt att låta barnet leka 

vidare när föräldrarna kommer för att hämta. Skolan kan också behöva förtydliga vad som förväntas 

vid hämtning, samt vad de kan hjälpa till med om barnen går hem själva eller ska gå själva till 

aktivitet utanför skolan.  

Skolans ekonomi 

Uppsävjaskolan har endast ett grundbelopp från kommunen. Kommunen trycker på att skolorna ska 

satsa på tidiga insatser. Katarina berättar att hon ville tillsätta en ny tjänst, 

specialpedagog/biträdande rektor, men att ekonomin i nuläget inte kan möjliggöra detta. Istället har 

hon utifrån befintlig personal sett till så att det blir en extra lärartjänst i ettan och tvåan, samt på 

mellanstadiet en fritidspedagog på 50%. 

 

Nästa skolrådsmöte blir 12/10 och då är temat läxor. 

 

 


